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همین ابتدا کمی مکث کنیم. تعداد گزارشگرانی که با تقلید از دیگران یا با تکیه بر 
کلمات خاص و اداهای رفتاری یا گفتاری در تلویزیون یا فضای مجازی بوده اند 
را بشـــماریم. آنها که حداکثر یکی دوســـالی آمده اند و رفته اند و حالا به ســـختی 
می شود اسامی شان را به یاد آورد. حالا بیاییم سراغ این روزها که بازار کشتی داغ 
است و یکی از عوامل این داغی برمی گردد به گزارش های هادی عامل. هادی 
عامل بیش از دو دهه می شود که تبدیل به یکی از چهره های حوزه گزارشگری 
رادیو و تلویزیون شـــده اســـت. اجازه بدهید با هم مرور کنیم که کدام عبارت یا 
رفتـــار و گفتـــار هـــادی عامل، تقلید از فرد یا جمله خاصی اســـت؟ چرا عامل با 
بقیه همکارانش متفاوت است؟ چرا حتی در احساسی ترین گزارش هایش هم 
باز از اندازه خودش بیرون نمی زند؟ جواب این سوالات را در ادامه خواهیم داد. 
امـــا اجـــازه بدهیـــد برگردیم به گفت وگویی که ســـال 1400 و بعد از المپیک توکیو 
بـــا او کردیـــم. او در آنجـــا یکـــی از رازهای موفقیتش را گفت: »من بعضی وقت ها 
اگر حین گزارش عمل جراحی ام کنند، متوجه نمی شـــوم چون غرق در کشـــتی 
می شوم. اتفاقا از دوستانی که در کنار من و در باکس ضبط صدا، هستند هم 
خواهش می کنم که با من نه صحبت کنید و نه از من سوال کنید، چون حین 
گزارش کشتی، انگار که من به یک دنیای دیگری می روم و از آنها می خواهم که 
من را از آن دنیا بیرون نیاورند.« می توان همین جملات را محور قرار داد و به تمام 
سوالات پیشین پاسخ داد. عامل عاشق کاری است که می کند. او گزارشگری را 
عاشقی می کند و حتما به همین دلیل است که در آن لحظات حواسش به این 
نیست تا چیزی بگوید که در فضای مجازی بپیچد. آنچه از دلش برمی آید را بر 
« را در اذهان مردم ماندگار  زبان می آورد. »خداقوت پهلوان، خسته نباشی دلاور

کرده بود که »نان پدر و شـــیر مادر حلالت« را رو کرد و امســـال هم که رفت ســـراغ 
«. او خودش را زندگی می کند و سعی کرده که در گزارش هایش  »خدانگهدار سالار
هم خودش باشد و البته که با تمام وجود هم باشد. عامل حتی وقتی در سریال 
پایتخت، بازی های نقی معمولی را گزارش می کرد تمام توانش را می گذاشـــت. 
طـــوری گـــزارش می کرد که انگار گزارشـــگر یکی از مهم ترین مســـابقات کشـــتی 

جهان اســـت. نکته جالب درباره عامل این اســـت که به ســـختی می توان 
سبک گزارش او را تقلید کرد. سبک گزارشگری اش مشخصاتی دارد 

که بیشتر درونی است تا بیرونی. با اینکه انرژی و تحرکش در زمان 
گـــزارش، وجـــه بیرونـــی دارد اما آنچه باعث ایـــن جنب و جوش و 

خروش است، برآمده از یک درون عاشق و البته مسلط است. 
آیا صرفا عبارات یا جملاتی که عامل می گوید وایرال می شود یا 
نوع و سبک گزارش او هم خاص و دوست داشتنی است. کم 
دیده ایم که در گزارش هایش برود به سمت تسویه حساب فردی 
. در وقت مناسب شاهد انتقاداتش  با فدراسیون یا ورزشکار

هـــم بوده ایـــم اما می داند که چگونه یک گـــزارش 10 دقیقه ای را 
تبدیـــل بـــه یک اثر تصویری یا صوتـــی جذاب کند. برای عامل، 

، »کشتی ایران« مهم تر از هر فرد یا اتفاق دیگری  »ایران« یا دقیق تر
است. به وقت پیروزی، حجم شادی مخاطبانش را افزایش می دهد 

و به هنگام شکست در مقام یک تراپیست ظاهر می شود. شاید در 
موقع شکســـت، جملاتش کلیشـــه ای به نظر برســـد اما لحنش آنقدر 
صادقانه است که خشم یا اندوه مخاطب را کم می کند. هادی عامل 
گاهی و سادگی در تاریخ گزارش های صوتی و  با تکیه بر مثلث عشق، آ

تصویری ایران ماندگار شده و هر جام یا مسابقات کشتی، این ماندگاری 
و محبوبیت را بیشتر می کند. 

. خونگرم  مردم دوستش دارند. چرا؟ چرا ندارد! باید دوستش داشته باشند دیگر
و خوش صداســـت، لحظه های مهمی از تاریخ کشـــتی ایران را برای مردمی 
گزارش کرده که عاشق و شیفته کشتی هستند. کلاس نمی گذارد. فن را بلد 
است. آموزش هم می دهد. پای گزارش هایش که بنشینی یک غذای کامل 
گیرت آمده. هم حس وطن پرستی ات تحریک شده، هم اصطلاحات علمی 
و فنی درستی را شنیده و یاد گرفته ای و هم به  وجد آمده ای. این معجون کامل 
محبوبیت نمی آورد؟ بیایید با هم به نکاتی توجه کنیم که باعث شده هادی 

عامل، مقبول و محبوب بشود و بماند.

   همیشه هست ولی همیشه نیست!
گزارشگران ورزشی هرچه کم کارتر و گزیده کارتر باشند، شانس اینکه محبوب تر شده و 
اشتباهات کمتری مرتکب شوند را افزایش می دهند. هادی عامل را کمتر می شنویم. 
چرا؟ لیگ کشتی مثل لیگ فوتبال هفتگی نیست. کل لیگ کشتی در یکی دو ماه 
جمع می شود و تازه تلویزیون شاید همه مسابقات را نشان ندهد. کشتی ها کوتاه 
است و گزارشگر ناچار نیست مثل گزارشگرهای فوتبال به محتوایش آب ببندد. 
عامل کم گزارش می کند. لیگ انحصار او نیست. مسابقات ملی هم مگر چقدر 
هست؟ شما بگویید سالی دو تا سه اعزام فرامرزی یا میزبانی مهم آسیایی یا جهانی 
یا المپیک داشته باشیم. نتیجه اینکه هادی عامل تکراری نمی شود. همیشه برای 
گزارش های او شوق داریم. همیشه هم می شنویم اما اینطوری نیست که او برای ما 

تکراری و خسته کننده شده باشد. او با وجود پرکاری کم کار است!

   انحصارطلب نیست
هادی عامل انحصار طلب نیست. به گزارشگرهای دیگر کشتی آزاری نمی رساند. 
تیـــم رســـانه ای نـــدارد که رقبـــا را برایش تخریب کنند. رقیبی نـــدارد. هر که کنارش 
باشـــد رفیق اوســـت. سرش به کشـــتی اش گرم است. می آید و کشتی اش را گزارش 

می کند و می رود.

   گریزان از حاشیه
دنبال حاشـــیه نیســـت. در تیزر معرفی شـــب های مافیا از او خبری نمی بینید. 
دنبال صحبت های جنجالی در برنامه های تلویزیونی نیســـت. علیه بقیه گارد 
نمی گیرد. فنی است اما انتقادات فنی اش تکراری نیست. مثل علیفر نیست با 
یکنان فوتبال که دیگر  همان انتقاد همیشگی اش به دفاع خطی یا تتو کردن باز
شکل کاریکاتور یا کاریکلماتور را پیدا کرده؛ روی مخ نمی رود. خیابانی هم نیست. 
هر دو صادقانه صحبت می کنند و حماسی گزارش می دهند اما دنیایشان فرق 

دارد. او مثـــل جـــواد خیابانی روی مخ مخاطـــب فن بارانداز نمی زند. تکیه کلام 
دارد. پیمـــان یوســـفی هـــم تکیه کلام هـــای عربی طور دارد. مثـــل همان »الحق و 
والانصـــاف« گفتنـــش! منتها عامل تکیه کلام هایش را خودش می ســـازد. همان 
«، وقتی  « یا همان »خســـته نباشـــی پهلوان، خدا قوت دلاور »شـــیر مادر و نان پدر
این جمله ها را می گوید که اتفاق بزرگی رخ داده و مدالی گرفته ایم. حریف قدری 
را شکســـت داده ایم. تکیه کلام های او بوی مدال می دهند. 
وقتی می شنویم از قبل دوپامین مغزمان تحریک شده. 
تکیـــه کلام هایش به دل می نشـــیند چـــون در لحظه 

درستی بیان می شود.

   در رسانه ها پیدایش نمی کنید
اهـــل جنـــگ راه انداختن نیســـت. مثلا علیـــه مربیان و 
کشتی گیران دعوایی راه نمی اندازد که به رسانه ها هم کشیده 
شود. دنبال چیز خاصی نیست. دعوایی درست نمی کند 
که از تلویزیون به رســـانه بکشـــد. علیه کســـی مصاحبه 
نمی کند. مصاحبه ای اگر داشـــته باشد در مورد کشتی 
است و مردم. موضوع دیگری داخلش پیدا نمی کنید. 
مطلقا حواشـــی جایی در کار او ندارنـــد. در این دوران 

سرشار از حواشی، آدمی که راست راست راه خودش 
را مـــی رود و به چپ نمی پیچد، طبیعتا به 

دل بیشتر می نشیند. حساب 
کنیـــد خیابانـــی 

! صادقانه باید گفت بیچاره  بخواهد کشتی را گزارش کند یا علیفر
می شویم. باید کشتی را با صدای بسته تماشا کنیم.

او راوی لحظه هـــای مهمـــی اســـت. مهم تـــر از آنکه بـــه دیگران 
بسپاریم شـــان. غم ها و شـــادی های ما را روی تشـــک او باید 

روایت کند.

درباره شبی که با حسن یزدانی خاک شدیم و گزارشگری که عاشق ایران است

عامل وطن 
رفیق ملت و غمخوار قهرمان

 نگاهی به شیوه اجرا 
و گزارشگری  هادی عامل

قصه گوی تشک 
کشتی

این روزها که مسابقات جهانی کشتی بلگراد است، از هر تلویزیونی صدای 
کشتی شنیده می شود. صدای ماندگار کشتی هم، هادی عامل است با 
گزارش های مختص به خودش. گزارش هایی که جمله ها و اصطلاحات 
سنتی اش از گود زورخانه آمده و با زبان و لحنی خودمانی تزئین شده و کاملا 
مناسب حال وهوای کشتی ایران است. کشتی در ایران یکی از ورزش های 
پرطرفداری است که سبک و سیاقش با هر ورزش دیگری فرق می کند. 
این تفاوت از تاریخ و ســـنت ایرانی ریشـــه گرفته و باعث شـــده است که 
ورزش کشتی رنگ وبویی پهلوانانه بگیرد و از یک ورزش صرف، تبدیل به 
حرفه ای با قواعدی اخلاقی شود. عامل که از دهه  70 مشغول به گزارشگری 
کشتی است، بسیار خوب با بعد پهلوانانه  این ورزش آشناست و حتی در 
گزارش هایش با استفاده از عباراتی آن را بسیارخوب نشان می دهد. البته 
آشنا بودن هادی عامل از دوران کودکی اش شکل گرفته که خودش مشغول 
به این حرفه بوده، اما پس از مدتی به علت آسیب دیدگی دست راست، 
دیگر نتوانســـت کشـــتی بگیرد و علاقه، ســـواد و حرفه اش را پس از دوران 
مربی گری و داوری مسابقات کشتی، در راه گزارشگری این ورزش ادامه داد. 
در تمام این سال ها  که کشتی از تلویزیون پخش می شود، لحن و صدای هادی 
عامل برای کشتی ایران یک امضا به حساب می آید. فرم و ادبیاتی که مختص 
خود عامل اســـت و به جز گزارش کردن بازی، برای مخاطب احساســـات 
، یک...  دیگری را هم به همراه می آورد. احساس شادی که از شنیدن »سه، دو
و گلبانگ پیروزی به صدا درمیاد« در ادامه همراه می شود با احساس غرور 

 ». از برد با شنیدن »چه کردی تو قهرمان... ایران رو قهرمان جهان کردی تو
صدای بم عامل جدا از گزارشی که می دهد همراه با توصیفات و تشبیهاتی 
از کشتی گیران است که برای شنونده ، ورزش را از حالت خشک در می آورد. 
تشبیهاتش برای مخاطبی که کشتی را می بیند بسیار ملموس است و برای 
کسی که فقط شنونده  کشتی است، کاملا تصویرسازی درستی می کند. 
می شود گفت او فقط یک کشتی را گزارش نمی دهد، بلکه حدود 10دقیقه 
به نام کشتی، قصه ای را روایت می کند؛ قصه ای که هرکدام از کشتی گیران 
در آن، دارای شخصیت هایی هستند که عامل برای هرکدام شان توصیف 
می کند. از لحظه  آمدن شان روی تشک کشتی شروع می شود تا لحظه ای 
که کشتی گیران خارج می شوند. هر رفتار آنها را توصیف می کند و برای 
هرکدام از کاراکتر قصه ای که می سازد لقب های مناسبی انتخاب می کند. 
این ویژگی خاص گزارش های هادی عامل است که در مسابقات اخیر 
چندین بار بروز پیدا کرد، برای مثال به رحمان عموزاد می گوید پلنگ سیاه 
مازندران. این همان عموزاد است که سال پیش در یک گزارش طوفانی 
گفته بود این »رحمان بی رحم«! شاید اگر گزارشگر دیگری از این تعابیر 
استفاده می کرد باعث رنجش و ناراحتی کشتی گیر و هوادارانش می شد 
اما عامل آنقدر ظریف کلمات را کنار هم می چیند که این کلمات بیرون 
زده از متن گزارش نیست به خصوص که خود او گفته برای به کار بردن این 
تعابیر از خود کشتی گیران هم اجازه می گیرد. او وقتی در گزار شش سراغ فنون 
کشتی می رود، از تشبیهات جذاب و دلنشینی استفاده می کند، مثلا چند 
باری در این مسابقات عبارت خیمه زدن را درباره  یکی از فن های کشتی 
به کار  برد و در ادامه گفت روی این خیمه زیبا می شود یک برج ساخت. 
شاید هادی عامل برای استفاده کردن از این عبارات، از قبل فکر نکرده 
باشد و لحظه ای این کار را انجام دهد، اما حتی این انتخاب در لحظه 
نشان  دهنده حرفه ای بودن اوست. در مصاحبه ای که همشهری با وی 
داشت، خودش به این موضوع اشاره کرده بود: »اکثر تکیه کلام های من 
بداهه اند. درکنار بخش تخصصی گزارش هایم، احساسات شخصی ام 
را هم بیان می کنم. درمجموع دوست ندارم در حوزه های دیگر گزارشگری 

وارد شوم و تمایل دارم صدایم را خرج کشتی کنم.« 
ادبیات عامل، امضای او و کشتی ایران شده است. عباراتی که او در این 
سال ها استفاده کرده است، به یادگار در ذهن مردم مانده و تکرار هرکدام 
از این عبارات برای مردم ایران پر از حس غرور و افتخار است. مانند شیر 
مادر و نان پدر حلالت یا حریف رو اسیر تکنیک های خودش کرده، باید 
... . او در مصاحبه ای در این باره  آفرین گفت به این جرات و جسارت و
گفته بود: »درمورد عبارت »شیر مادر و نان پدر حلالت« جا دارد به خاطره ای 
اشاره کنم. در ژاپن اسکوربردی وجود داشت که ورزشکاران وقتی پیروز 
می شدند از طریق این وسیله با خانواده شان ارتباط برقرار می کردند و در 
آن لحظات نظاره گر اشک مادرها و شادی پدرها بودم. با توجه به اینکه 
احترام خاصی برای پدران و مادران قائل هستم پیش خودم گفتم جمله ای 
برای قدردانی از این عزیزان بگویم که خوشبختانه به دل مردم نشست.« 
صدا و فرم گزارش های هادی عامل، مختص کشتی است. کشتی ورزشی 
است پر از اتفاقات سریع در زمان کوتاه و هادی عامل با حماسه سرایی که 
در لحن و کلماتش استفاده می کند، به خوبی از پس گزارش این لحظات 
پرهیجـــان برآمده اســـت. شـــاید گاهی وقت ها اغراق آمیـــز به نظر بیاید، 
اما درنهایت لحظه  و موقعیتی که از آن عبارت اســـتفاده می کند بســـیار 
درست و به موقع است. او که در راه کشتی، موهایش را سفید و صدایش 
را خرج کرده، باعث شـــده کشـــتی ایران از جذابیتی مضاعف برخوردار 
شود و شنیدن صدایش کشتی را برای بینندگان جذاب تر و مهیج تر کند. 

مریم فضائلی
خبرنگار 

سیدمهدی موسوی تبار
دبیر فرهیختگان آنلاین

هومن جعفری
خبرنگار

شنبه های نیم بها به فروش سینما کمک می کند؟
حسین انتظامی، رئیس سازمان سینمایی دولت دوازدهم در صفحه شخصی 
خود آمار فروش ســـینما در روزهای مختلف هفته را بررســـی کرده اســـت و به 
مسئولان فعلی سینما پیشنهاد داد تا تجربه موفق بلیت نیم بها را برای شنبه ها 
هم تکرار کنند. انتظامی در این باره نوشته است: »براساس این داده ها مشاهده 
می شود جمعه ها پرفروش ترین روز است و بعد از آن سه شنبه ها قرار دارد؛ یعنی 
حتی در موقعیت بهتر نسبت به پنجشنبه ها. جالب اینجاست با وجود نیم بها 
، اما نسبت به سایر روزهای هفته، پرفروش تر هم  بودن قیمت بلیت در این روز
هســـت و تقریبا به جمعه ها تنه می زند. ١٣درصد ایام این ماه، سه شـــنبه بوده 
اما جالب اینجاست ٢٣درصد  فروش و٣۶درصد  از مخاطب را داشته است، 
یعنی بالاترین بازدهی. پنجشنبه ها در رتبه سوم قرار دارند و بعد از آن روزهای 
میانی هفته که تفاوت معناداری ندارند )هرچند یکشنبه ها وضع بهتری دارد( 
بدترین روز فروش هم شنبه هاست. با توجه به تجربه سه شنبه ها به نظر می رسد 
گران،  اگر سنت نیم بها شدن به شنبه ها نیز تسری یابد مجموعا به نفع سینما
ســـینماداران و ســـینماروها خواهد بود و به ترویج فرهنگ و آیین ســـینماروی 
کمک می کند.« پیشـــنهاد حســـین انتظامی، پنج ســـال پیش هم مدتی اجرا 
، مدیر وقت مدیر پردیس سینمایی »آزادی« درباره  شده بود. رضا سعیدی پور
اجرای این طرح گفته بود: »با توجه به آماری که به دست آوردیم، شاهد فروش 
نسبتا خوبی در این شنبه بودیم و تقریبا به اندازه سه شنبه ها فروش داشتیم.« 

هوش مصنوعی به کمک سریال سازان می آید
حمیدرضا جعفریان، رئیس سازمان سینمایی سوره درباره استفاده از هوش 
مصنوعـــی در آثـــار ســـینمایی گفـــت: »در بخش هوش مصنوعی در ســـریال 
ی هســـتیم و به بضاعت خودمان می خواهیم  مشـــغول تســـت و ســـرمایه گذار
در این حوزه ورود کنیم که بیشتر در بخش تصویر و تکنیک است. به عنوان 

مثال این کار را در سریال »سوران« انجام دادیم.« 
جعفریان با اشاره به اینکه سازمان سینمایی سوره امسال با شش اثر سینمایی 
در جشنواره فجر و فیلم کودک و نوجوان حاضر می شود، بیان کرد: »براساس 
تجربه مشارکت و هم افزایی با نهادهای مختلف امسال هم شش اثر خود را 
ی و مشـــارکت دیگر نهادها  که دارای تنوع ژانر و فیلمســـاز هســـتند، با همکار
تولید خواهیم کرد. فیلم سینمایی »صبح اعدام« به کارگردانی بهروز افخمی 
ی اســـت که با مشـــارکت بنیاد ســـینمایی فارابی انجام می شـــود و  یکی از آثار

ی را پشت سر می گذارد.« این روزها مراحل پایانی فیلمبردار
یت کنش قهرمانانه شـــهید  ی ادامـــه داد: »فیلـــم ســـینمایی دیگری با محور و
کبر شیرودی را نیز با مشارکت بنیاد سینمایی فارابی تولید خواهیم کرد.  علی ا
این اثر به کارگردانی محمد عســـگری اســـت و در فجر 41 با فیلم ســـینمایی 
»اتاقک گلی« خوش درخشید.« رئیس سازمان سینمایی سوره خاطرنشان کرد: 
»فیلم دیگری با نام موقت »نقطه صفر زمین« با مشـــارکت ســـازمان فرهنگی و 

ی تهران و موسسه تصویرشهر خواهیم ساخت.«  هنری شهردار

»اوپنهایمر« پرفروش ترین فیلم بیوگرافی تاریخ سینما شد
« جدیدترین ساخته کریستوفر نولان با فروش ۹1۲  پنهایمر فیلم ســـینمایی »او
میلیون دلاری در سراسر جهان توانست رکورد فروش فیلم سینمایی »بوهمین« 
، پرفروش ترین فیلم ژانر  بـــه کارگردانـــی برایان ســـینگر را که با ۹0۳ میلیـــون دلار
پنهایمر روایت زندگی ســـازنده  بیوگرافی در ســـینمای جهان بود را بشـــکند. او
ی رهبر  بمب اتم اســـت و بوهمین راپســـودی هم روایتی از زندگی فردی مرکور
گروه موســـیقی کوئین اســـت که از مشـــهورترین چهره های موســـیقی دهه 70 و 

۸0 میلادی در بریتانیا بود. 
ی کرده  نکته جالب این اســـت که رامی مالک در هر دو فیلم مورد نظر ما باز
اســـت، البتـــه نقـــش او در بوهمین راپســـودی بســـیار پررنگ تر بـــود. مالک در 
یگر نقش  ی جایزه بهترین باز سال ۲01۸ موفق شد با ایفای نقش فردی مرکور
پنهایمر نیز  کنون کیلیان مورفی با فیلم او یافت کند. ا مرد اصلی اســـکار را در
« فروش خوبی را  پنهایمر یافت این جایزه را دارد. با وجود اینکه »او شـــانس در
تجربه کرده، اما هنوز با پرفروش ترین فیلم سال فاصله دارد. باربی و انیمیشن 
ســـوپر ماریو با بیش از 1.۳ میلیارد فروش، به ترتیب اولین و دومین فیلم های 
یداد اینترنتی  پنهایمر به دلیل رو پردآمد ســـال ۲0۲۳ محســـوب می شـــوند. او
کنش مثبت  ی از کاربران قـــرار گرفت. فیلم با وا باربنهایمـــر مورد توجه بســـیار
یگـــری، فیلمنامه، کارگردانی  منتقـــدان همـــراه بود و در زمینه عملکرد تیم باز

ی تحسین شد.  نولان، تدوین و فیلمبردار

پوستر جشنواره سی وپنجم کودک و نوجوان رونمایی شد
پنجمین جشــنواره بین المللــی فیلم هــای  آییــن رونمایــی از پوســتر ســی و
ی  کــودک و نوجــوان، صبــح دیــروز در تــالار همایــش  کتابخانــه مرکــزی شــهردار
ی ایــن جشــنواره و مســئولان اســتانی شــهر  اصفهــان بــا حضــور عوامــل برگــزار
پنجمین جشــنواره  اصفهــان برگــزار شــد. مجیــد زین العابدیــن دبیــر ســی و
فیلم هــای کــودک و نوجــوان در ایــن مراســم بــا اشــاره بــه شــاخصه های پوســتر 
این دوره جشــنواره گفت: »پوســتر امســال با راهنمایی کارشناســان و از میان 
یــده شــد. تــلاش شــد از آبــی کــه رنــگ نمادیــن دارای  طرح هــای مختلــف برگز

عقبــه فرهنگــی و تمدنــی ایرانی 
ی  اســلامی اســت و بــا معمــار
عجیــن اســت به عنــوان رنــگ 

اصلــی انتخــاب شــود. در پوســتر 
ــرواز  ــزی و پ ــر خیال انگی ــه عنص ب

بــرای پیشــرفت و تعالــی توجــه 
یــژه ای شــده اســت و امیــدوارم  و

جشــنواره پرشــور و نشــاطی داشــته 
باشــیم. همــه بچه هــای ایــران به ویــژه 

مــا  قلــب  ر  د ن  صفهــا ا ی  بچه هــا
هســتند.« 

راز ماندگاری آقای دوپامین


